

Prayer items – Florin, local Romanian missionary

Ministry Updates and Prayer Requests

- **Ongoing Ministry Among the Jewish People**

Pray for continued open doors, wisdom, and favor as Florin and the team share the Good News with Jewish and non-Jewish communities.

Pray for brother Avraham, he is navigating the consequences of a poor choice and needs guidance to save his marriage.

- **New Meeting Place Needed**

Their Jewish Messianic fellowship has lost its regular meeting venue. Instead they are temporarily meeting in a public pub. Please pray for the Lord to open doors and provide a suitable new location where the community can gather freely for worship, fellowship, and outreach.

- **Grace and Strength for Florin**

As Florin continues to serve amid family challenges—especially concerning Peter’s health—pray that the Lord will grant him supernatural strength, sustaining grace, and deep peace. Ask that he be continually refreshed and empowered in his calling to reach the Jewish community.

- **Discernment and Balance**

Pray for clear discernment and godly wisdom for Florin in balancing ministry responsibilities and family care. May he be led by the Holy Spirit to make wise decisions at the right time and in the right way.

Family Updates and Prayer Requests

Peter Joshua

After two months of intensive radiation therapy, Peter has reached a significant milestone in his health journey. As he enters this new phase of recovery, please join us in lifting him and his family up in prayer:

- **Complete Restoration:** We pray for a full and permanent recovery, asking that every trace of the tumor be gone and never return.
- **Medical Clarity:** Peter will undergo lab work and doctor consultations this week. We pray for results that accurately reflect his physical state and provide a clear path forward.
- **Endurance & Peace:** We ask for God’s peace to guard Peter and his family, providing renewed strength and encouragement during this demanding season.
- **Academic Transition:** While the intensity of his radiation therapy requires Peter to pause his college studies for the remainder of this year, we pray for his emotional strength during this transition. We ask for God’s wisdom as he looks forward to resuming his degree next school year.

Family Life

The family is in the process of moving into their new home and is still working to complete the final details amid ongoing challenges.

Please pray for:

- **Strength and Provision:** Grace and endurance as they finish the remaining work on their home.
- **Resources:** For provision of essential furniture and household needs.
- **Peaceful Transition:** That the move will be smooth, joyful, and filled with God’s peace and blessing.

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- **猶太人中的事工**

求神賜下持續敞開福音的門、智慧與恩典，讓他們能向猶太人與非猶太人群體分享耶穌基督的好消息。也為那些新信徒禱告，祈求神加力。

- 請為Avraham弟兄禱告，他目前正承擔一個錯誤決定所帶來的後果，懇求主賜下指引，好讓他的婚姻得以挽回。

- **新的聚會地點**

原本的彌賽亞猶太團契聚會地點已關閉，目前暫時在一家酒吧聚會。祈求主提供一個適合的新地點，使彌賽亞猶太信徒能自由聚集，敬拜、團契並進行福音的事工。

- **Florin 的力量與恩典**

在 Florin 持續服事的同時，也面對著家庭上的挑戰，特別是 Peter 的健康狀況。請為 Florin 禱告，求主賜給他額外的時間、剛強的信心與能力，使他能在困難中持續服事猶太群體。願主扶持他，並有主的平安充滿他。

- **時間與家庭的平衡**

請為 Florin 禱告，使他在事奉與家庭責任之間能有清楚的辨別力和從神而來的智慧，在正確的時分做出正確的決定，並受聖靈引導。

家庭更新和祈禱事項

Pete Joshua

在經過了兩個月密集的放射治療後，Peter 的康復之路邁向了一個重要的里程碑。隨著他進入復原的新階段，請與我們一同在禱告中守望他及其家人：

- **完全的修復**：祈求他能全面地康復，求主讓腫瘤的痕跡完全消失，永不復發。
- **醫療的明晰**：Peter本週將進行抽血檢驗並與醫師會診。我們祈求檢驗結果能準確反映他的身體狀況，並為未來的治療提供清晰的方向。
- **平安**：祈求神的平安保守 Peter 和他的家人，在這段艱辛的時期賜下更新的力量與鼓勵。
- **學業**：由於密集治療的影響，Peter已經暫停今年餘下的大學學業。為他在此轉接期的情緒祈禱，求神賜下智慧，引領他預備在明年的復學，祈求學校給予適當的調整。

家庭生活

全家正準備搬入他們的新家，目前正在做最後的準備與清理。請為以下幾點禱告：

- 在完成最後工程的過程中，有足夠的力量與供應。
- 必需的家具與家庭用品的供應。
- 搬家過程平安順利、充滿主的同在與引導。